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A bizottság tagjai közül jelen vannak: Varga Dániel elnök, Kovács László György alelnök, Bakonyi Klára 
Zita bizottsági tag, Kóródy Péter bizottsági tag, Marschall Máté bizottsági tag, Németh Bence bizottsági 
tag

További jelenlévők: Nagy Kitti főépítész, Légárné Gulyás Rita irodavezető, Csány Éva főépítészi referens, 
Királyfalvi Laura településképi eljárási ügyintéző, dr. Dani-Fülöp Dóra jogi referens, Farkas Dávid 
informatikus

Az ülés helyszíne:

Az ülés kezdete:

Az ülés vége: 

legyzőkönywezető:

Polgármesteri Hivatal földszinti tanácsterme (Budapest, Kapisztrán tér 1.) 

14:02 óra 

14:1 lóra

Péterfi Annamária

Varga Dániel, elnök: köszöntötte a megjelenteket. Ismerteti, hogy Remenyik Ildikó képviselő asszony 
nem tud az ülésen részt venni. Megállapította, hogy a bizottság öt fővel határozatképes, és az ülést 
megnyitotta. Az ülés jegyzőkönyvének hitelesítésére felkérte Kovács László György alelnök urat. 
javasolta, hogy a „Beszámoló a 2022. évi Épület-felújítási pályázatok lebonyolításáról és döntés a 
támogatási keretösszeg elosztásáról" tárgyú napirendi pont megtárgyalására rendjenek el zárt ülést.

A bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 
157/2022. (X. 100 VKB határozata
a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság ülésének napirendjéről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága úgy határoz, hogy a 2022. október 10-i ülésén a „Beszámoló a 
2022. évi Épület-felújítási pályázatok lebonyolításáról és döntés a támogatási keretösszeg 
elosztásáról" tárgyú napirendi pont megtárgyalására zárt ülést rendel el.

Varga Dániel, elnök: szavazásra tette fel a meghívóban szereplő napirendi javaslatot a zárt ülésre 
vonatkozó kiegészítéssel.

A bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága
158/2022. (X. 10.1 VKB határozata
a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság ülésének napirendjéről
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A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága a 2022. október 10-i ülésének napirendjét az alábbiak szerint 
fogadja el:
Nyilvános ülésen:

1. Az Alkotmánybíróság épülete előtti parkolási rend véleményezése
Előterjesztő: Varga Dániel képviselő

2. Egyebek

Zárt ülésen:

3. Beszámoló a 2022. évi Épület-felújítási pályázatok lebonyolításáról és döntés a támogatási 
keretösszeg elosztásáról
Előterjesztő: Varga Dániel képviselő

4. A 21 Magyar Vendéglő vendéglátó terasza céljára benyújtott közterület-használat iránti 
kérelem elbírálására
Előterjesztő: Varga Dániel képviselő

5. Az Arany Hordó Vendéglő Kft. vendéglátó terasz céljára benyújtott közterület-használat 
iránti kérelmének elbírálása
Előterjesztő: Varga Dániel képviselő

6. A Cupcake Műhely Kft. vendéglátó terasz céljára benyújtott közterület-használat iránti 
kérelmének elbírálása
Előterjesztő: Varga Dániel képviselő

7. A Harlequin Kft. Hess András téri vendéglátó terasz céljára benyújtott közterület-használat 
iránti kérelmének elbírálása
Előterjesztő: Varga Dániel képviselő

8. A Pest Buda Bisztró vendéglátó terasza céljára benyújtott közterület-használat iránti 
kérelem elbírálása
Előterjesztő: Varga Dániel képviselő

9. A Primetime Entertainment Kft. vendéglátó terasz céljára benyújtott közterületet érintő 
közterület-használat iránti kérelmének elbírálása
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

10. A Primetime Entertainment Kft. vendéglátó terasz céljára benyújtott Krisztina tér 3. szám 
előtti közterületet érintő közterület-használat iránti kérelmének elbírálásáról
Előterjesztő: Varga Dániel képviselő

11. A Primetime Entertainment Kft. vendéglátó terasz céljára benyújtott a 2022. november 1. 
és 2023. március 31. közötti időszakot érintő közterület-használat iránti kérelmének 
elbírálása
Előterjesztő: Varga Dániel képviselő
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12. A Szerencsejáték Zrt. utcabútor céljára benyújtott közterület-használat iránti kérelmének 
elbírálása
Előterjesztő: Varga Dániel képviselő

13. A TIMPANON Kereskedelmi Bt. vendéglátó terasz céljára benyújtott közterület-használat 
iránti kérelmének elbírálása
Előterjesztő: Varga Dániel képviselő

14. A Trinity Gasztronómia Kft. vendéglátó terasz céljára benyújtott közterület-használat iránti 
kérelmének elbírálása
Előterjesztő: Varga Dániel képviselő

15. A Violetta Bt. vendéglátó terasz céljára benyújtott közterület-használat iránti kérelmének 
elbírálása
Előterjesztő: Varga Dániel képviselő

1. Az Alkotmánybíróság épülete előtti parkolási rend véleményezése
Előterjesztő: Varga Dániel képviselő

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete.)

Varga Dániel, elnök: a legutóbbi bizottsági ülésen az Egyebek napirendi pontban felvetette a kérdést, 
miszerint az Alkotmánybíróság előtt a parkolási rend megváltozott az új parkolási rendelet miatt, így a 
a Donáti utcában élők a munka nem tudnak oda parkolni, ugyanis 8 órától 22 óráig tartó tiltó tábla 
került kihelyezésre a korábbi 8-18 órás időintervallum helyett, így után nem tudnak ott megállni.
A Városüzemeltetési és Beruházási Iroda utánanézett a kérdésnek. Ezúton is megköszöni irodavezető 
asszony és az iroda munkáját, akik azt a tájékoztatást adták, miszerint az Alkotmánybíróság egyeztetett 
a Budapest Közút Zrt-vel, és a Budapest Közút Zrt. engedélyezte ennek a táblának a kikerülését. 
Ugyanakkor a Budapest Közút Zrt. fenntartotta annak a lehetőségét, hogy a régi tábla visszakerüljön, 
amennyiben az önkormányzat ezt szeretné, de ehhez a képviselő-testületnek döntenie kell arról, hogy 
a régi táblát vissza kívánják helyeztetni.
Döntési jogkörük most bizottságként nincs, az erről szóló tájékoztatást tudják csak elfogadni. Azt 
javasolja a bizottságnak, hogy a tájékoztatást fogadja el, ugyanakkora döntési javaslatot azzal egészítse 
ki, hogy a régi tábla visszahelyezésre kerülhessen, hogy a képviselő-testület majd ezt a kérdést meg 
tudja vitatni és dönteni tudjon arról, hogy kívánja-e ezt a táblát visszahelyezni vagy sem. Kérjék fel ezért 
a szakirát arra, hogy a soron következő rendes testületi ülésre készítsen előterjesztést a tábla 
visszahelyezéséről. Ez azért lenne nagyon fontos, hogy a Donáti utcában élők a lakóhelyükhöz közel 
tudjanak parkolni és a munkából hazajövet találjanak helyet, ne pedig este 10 órakor kelljen nekik átállni 
más parkolóhelyre.
Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az előterjesztésben szereplő tájékoztatást azzal a 
kiegészítéssel, hogy a képviselő-testület soron következő rendes ülésére a Városüzemeltetési és 
Beruházási Iroda készítsen előterjesztést annak annak érdekében, hogy az Alkotmánybíróság épülete 
elé visszakerülhessen a parkolási rendre vonatkozó régi, leszerelt tábla.
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A bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága
159/2022. (X. 10á VKB határozata
az Alkotmánybíróság épülete előtti parkolási rend véleményezéséről

Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága a Budapest Főváros I. kerület Polgármesteri Hivatal 
Városüzemeltetési és Beruházási Irodája tájékoztatását elfogadja az Alkotmánybíróság épülete 
előtti parkolási rendről azzal a kiegészítéssel, hogy a képviselő-testület soron következő rendes 
ülésére a Városüzemeltetési és Beruházási Iroda készítsen előterjesztést annak érdekében, 
hogy az Alkotmánybíróság épülete elé visszakerülhessen a parkolási rendre vonatkozó régi, 
leszerelt tábla.
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester
Végrehajtásért felelős: Városüzemeltetési és Beruházási Iroda

2. Egyebek

Varga Dániel, elnök: tájékoztatja a bizottságot, hogy október 1 -jétől Csány Éva főépítész asszony helyett 
Nagy Kitti vette át a főépítészi feladatokat. Ezúton köszöni meg Csány Évának az eddigi munkáját és 
nagyon örül annak, hogy a bizottságuk mindig hatékonyan és eredményesen tudott együtt dolgozni. 
Csány Éva a továbbiakban is a hivatal munkatársa lesz, nem köszönnek el tőle, továbbra is a Főépítészi 
Irodán fog tevékenykedni. Nagy Kittinek pedig gratulál ezúton is a kinevezéshez; sok erőt, kitartást kíván 
a munkájához. A bizottságra számíthat a jövőben is. Tájékoztatja továbbá a bizottságot arról, hogy a 
múlt héten pénteken részt vett a fővárosban egy mikromobilitési kerekasztal beszélgetésen, és ezen a 
mikromobilitási kerekasztal beszélgetésen megoszthatták a kerületek egymással a tapasztalataikat a 
mikromobilitási szabályozás kapcsán. A többi kerület által megosztott információk alapján azt 
mondhatja, hogy továbbra is úttörő a kerület ezen a területen, tehát az I. kerület mikromobilitási 
pontjain elég nagy a rendezettség és elég nagy a rend. Tájékoztatta a főjegyzőt, a BKK Zrt.-t, valamint a 
többi kerületben foglalkozó szakembert az eredményeikről, és kérvényezte a BKK-nál azt, hogy járjanak 
közre egy mediáció útján a Budapest Közútnál annak érdekében, hogy a Pollin új lerakó pontjai mielőbb 
telepítésre kerülhessenek az I. kerület területén. A Pollin egy fizikai elektromos roller dokkoló állomás, 
amiből már 5 darab található az I. kerület területén. Azt tapasztalják, hogy azokon a pontokon, ahol 
Pollin állomások találhatók, nagyobb a rendezettség és jobban betartják a roller felhasználók a 
szabályokat, tehát szépen és rendezetten teszik le az eszközöket. Ugyanakkor azt a tájékoztatást kapta 
a Városüzemeltetési és Beruházási Irodától két héttel ezelőtt, hogy a Budapest Közútnak aggályai 
vannak a Pollin állomásokkal kapcsolatban, és nem szeretnének hozzájárulni ahhoz, hogy az eddigi 5 
darab mellé még plusz 10 darabot telepítsen az I. kerület. Ebbéli aggályát kifejtette a BKK-nak és a 
főjegyzőnek. Azt az ígéretet kapta, hogy a Budapest Közút nem fog beleszólni abba, hogy az I. kerület 
területén a további 10 darab állomást telepíteni tudják. Ez ügyben még várja majd a BKK mediációját 
is, hogy a folyamat minél gyorsabb legyen. Már fél éve kérvényezte egyébként a Pollin a 10 darab új 
állomás telepítését, amiket úgy jelöltek ki, hogy azokat a pontokat javítsák fel, ahol a rendezettség a 
lakossági visszajelzések alapján még kifogásolható volt. Tájékoztatja a bizottságot, hogy a holnapi nap 
folyamán, 10 órakor lesz egy egyeztetés szintén a Rollin-nal és még két másik magyar start-up 
vállalkozással egyéb mikromobilitás és okos városfejlesztési megoldásokról. Szeretettel várja ide a 
bizottság tagjait is.
Kéri a Városüzemeltetési és Beruházási Irodát, hogy intézkedjen a Donáti utcai 16-os buszmegálló

5



kapcsán annak érdekében, hogy a korláton található információs táblákat mielőbb cseréljék le, melyre 
a költségvetési keret a képviselői kerete terhére rendelkezésre áll. A kerékpárt odatámasztani tilos, 
dohányozni tilos táblákra gondol elsősorban, mely táblák az elmúlt időszakban megfeketedtek és 
gyakorlatilag nem lehet felismerni a funkciójukat.

Kóródy Péter megérkezett az ülésterembe, ezáltal a bizottság létszáma 6 főre növekedett.

További kérdés, hozzászólás nem lévén az elnök megköszönte a részvételt és az ülést bezárta.

Budapest, 2022. október 20.
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